
Nekje preveč črnogleda,
drugje premalo stvarna

Osnutek resolucije o politiki
uresničevanja družbenega
plana občine za prihodnje leto
je bil glavna tema razgovora
članov predsedstva bežigraj-
skega sindikalnega sveta na
nedavnem sestanku. Člane je z
osnovnimi potezami gospo-
darjenja v prihodnjem letu sez-
nanil Kosta Bizjak, podpredse-
dnik bežigrajskega izvršnega
sveta. Zbrane ]e opozoril, da
pripravlja izvršni svet resoluci-
jo, ko republiške in zvezne
usmeritve za leto 1984 še niso
dokončno izoblikovane, v
Ljubljani pa so osnovni kazalci
razvoja v prihodnjem letu us-
klajeni.

Sindikalisti so izrekli vrsto
pripomb k resoluciji. Motilo jih
je, da so družbeni proizvod,
dohodek in industrijska proiz-
vodnja prenizko ocenjeni, pre-
visok pa je po njihovem mne-
nju predvideni izvoz v prihod-
njem letu, saj ga celo letos do-
segamo precej manj, kot smo
načrtovali. 20-odstotna inflaci-
ja in 25-odstotno povečanje
cen, ki jih predvideva osnutek,
so pa mnenju članov predsed-
stva le želje, ki bodo težko ure-
sničene. Prav tako jim ni šlo v
račun, da se prihodnje leto za-
poslovanje ne bo prav nič po-
večalo, po drugi plati pa osnu-
tek resolucije jasno določa po-
goje pod katerimi lahko delov-
ne organizacije vseeno zapo-
slujejo nove Ijudi. Ničelno za-
poslovanje pomeni pravi alarm
za sindikat, je dejal razpravlja-
lec. zato je treba pregledati,
kakoie z zaposlovanjem v re-
giji. Ce je povsod predvideno
nespremenjeno število zapo-
slenih, pomeni, da se bo arma-
da brezposlenih prihodnje leto
še povečala.

Kosta Bizjak je ža na seji od-
govoril na nekatera vprašanja

iz razprave. 18 odstotno pove-
čanje izvoza v prihodnjem letu
je predvideno predvsem zaradi
možnosti uvoza. Ničelnozapo-
slovanje pa ne pomeni, da se
na tem področju ne bo nič do-
gajalo. V letošnjem letu in že
prej so bili trendi zaposlovanja
takšni, da mnoge organizacije
združenega dela po odhodu
svojih delavcev drugam ali v
pokoj niso zaposlovale novih.
Tako se je na eni strani število
zaposlenih manjšalo. Na drugi
strani pa so druge organizacije
združenega dela iz upraviče-
nih razlogov, ki jih predvideva
tudi osnutek resolucije za pri-
hodnje leto, zaposlovale nove
delavce. Celoten seštevek teh
gibanj pa ni bil v prid poveča-
nja števila zaposlenih na
sploh, zato predvidevamo ena-
ko ničelno rast tudi prihodnje
leto.

Člani predsedstva občinske-
ga sindikalnega sveta so na
koncu v stališčih o osnutkih
resolucije za prihodnje leto
med drugim poudarili, da na
področju izvoza organizacije
združenega dela še niso izko-
risitile vseh možnosti. Izvoz naj
zares postane obveza za vse.
Poudarili so, da je zmanjSeva-
nje zaposlenih v režiji sicer
ugodno, nesprejemljivo pa je,
da ne povečujemo števila za-
poslenih v proizvodnji, skratka
da ne zaposlujemo produktiv-
no. Produktivnost naj bo tudi
prihodnje leto tolikšna, da bo-
do zaposleni delavci socialno
varni, saj bi bil v nasprotnem
primeru po besedah Eda Kro-
fla, predsednika občinskega
sindikainega sveta, edina
družba na svetu, ki bi zaposle-
nim nudila socialno pomoč!
člani predsedstva so ponovno
opozorili, da bi velko novih de-
lovnih mast nudilo tudi pospe-

šeno oživljanje drobnega go-
spodarstva. Še naprej bo treba
krepiti združevanje dela in
sredstev v sorodnih organiza-
cijah združenega dela, zausta-
viti padec realnih osebnih do-
hodkov ter doslednje uveljav-
Ijati nagrajevanje po delu in re-
zultatih dela. Sindikalni delav-
ci so se zavzeli tudi za temelji-
to izvajanje politike gospodar-
ske stabilizacije v prihodnjem
letu. Paziti moramo le, so deja-
li, da ne bodo na področju
družbenih dejavnosti ogroženi
osnovni življenjski interesi nas
in naših otrok, predvsem v
zdravstvu, vzgoji in izobraže-
vanju. Resolucijo je obravna-
val tudi občinski svet zveze
sindikatov.
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